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Punten voor de rondvraag gecombineerde commissie ED - SD de dato 17 januari 2024  
De ingediende vragen zijn schriftelijk beantwoord omdat de commissie is komen te vervallen vanwege slechte weersomstandigheden 
 
Fractie Vraag 

 
AB Evaluatie evenementenbeleid 

Fractie Algemeen Belang ziet graag een evaluatie van het evenementenbeleid tegemoet, in welk kwartaal van 2024 kan deze verwacht worden?  
Schriftelijke beantwoording: zoals afgesproken gaan we met het evenementenbeleid aan de slag als nadere uitwerking van de nieuwe visie 
VTE. Nu die contouren steeds meer staan van de visie VTE, kan ook dit traject worden opgestart. In maart starten we met het 
participatietraject. In de volgende commissievergadering informeren wij u over de voorgenomen aanpak. 
 

VSP Renovatie sporthal Bosdries 
In een van de recente college besluitenlijsten lazen wij dat het college een besluit heeft genomen aangaande de renovatie van de sporthal de 
Bosdries. Kunt u ons deelgenoot maken van dit besluit en aangeven wanneer de raad een raadsvoorstel over de financiering kan verwachten? 
Schriftelijke beantwoording: het college heeft inderdaad een besluit genomen over de renovatie van sporthal de Bosdries, uw gemeenteraad 
ontvangt hier binnen afzienbare tijd een RIB over. Daarnaast nemen wij dit mee in de behandeling van de kadernota. 
 

PGP Activiteiten kop Cauberg 
Naar aanleiding van de ‘stilte’ rondom activiteiten kop Cauberg hebben wij de volgende vraag.  
Welke werkzaamheden zijn inmiddels uitgevoerd uit het gevoteerde krediet van € 160.000? 
Schriftelijke beantwoording: dit zullen wij aan bod laten komen in de informatiesessie over Valkenburg West op 29 januari. 
 
Actielijst ED 17: Bewoners Keutenberg inzake evenement Gravel Fondo Limburg 30 april 2023 
Heeft inmiddels een gesprek plaatsgevonden met de bewoners van de Keutenberg inzake evenement  Gravel Fondo Limburg 2023? 
Schriftelijke beantwoording: dit gesprek heeft nog niet plaatsgevonden maar wordt wel nog ingepland. Wel is contact geweest met de 
organisator, in de komende editie zal in ieder geval de Keutenberg niet meer onderdeel uitmaken van het parcours van dit evenement. 
 
Actielijst ED 25: Ondernemersdesk 
Tijdens de CIE ED in november hebben we een presentatie gekregen over de Ondernemersdesk. De verstrekte informatie was summier en het 
werd tijdens de vergadering niet duidelijk of en hoe er vervolg wordt gegeven aan de Ondernemersdesk. In de actielijst (ED 25)  staat dat de 
Raad via commissie ED 17/01/24 geïnformeerd zal worden over de gemaakte keuzes, het aantal geholpen ondernemers, gestelde vragen en 
achtergrond. Dit komt niet terug op de agenda voor deze commissie vergadering. Dit is met name relevant omdat de pilotperiode voorbij is. Wij 
ontvangen graag de toegezegde informatie en een antwoord op de vraag of het College reeds een besluit genomen heeft over de voortgang en 
vorm van de Ondernemersdesk en wat dit besluit inhoudt? Aanvullend vragen wij ons af of ondernemers op dit moment nog steeds bij de 
Ondernemersdesk terecht kunnen via de inmiddels (hopelijk) bekende contactgegevens en het emailadres van de desk?  
Schriftelijke beantwoording: er is op 16 januari een richtinggevend besluit genomen door ons college om een rol “Adviseur Ondernemers” 
structureel in te passen binnen de organisatie als opvolging van de huidige Ondernemersdesk. Dit wordt nu verder uitgewerkt door de 
ambtelijke organisatie waarna de definitieve besluitvorming zal plaatsvinden. Zoals afgesproken zullen wij u, zodra dit gebeurd is, 
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nader informeren. Voorlopig is in afwachting van de definitieve oplossing de huidige inzet gecontinueerd in afwachting van de 
besluitvorming over en invulling van de beoogde vacature. 
 
Evenementen 
Afgelopen jaar werd meermaals (Bokkemert/Auw Wieverbal) duidelijk dat er bij het organiseren van evenementen tegen problemen aangelopen 
wordt die o.a. te maken hebben met beveiliging/veiligheid en de kosten daarvan. 
Verwacht de wethouder dat de gestegen kosten en aangescherpte voorwaarden ook in 2024 en de jaren daarop een probleem gaan vormen voor 
organisatoren? Zo ja, wat betekent dit voor Evenementenstad Valkenburg? 
Zou de gemeente moeten overwegen om de bijdrage/subsidie aan evenementen (die passen binnen de nieuwe Visie VTE) te verhogen om 
Valkenburg aantrekkelijk genoeg te houden om evenementen in te organiseren? 
Nb. Veiligheid valt buiten de reikwijdte van Economisch Domein, maar mogelijk bijdragen aan (veiligheid)kosten van evenementen is een keuze 
die gaat over onze Vrijetijdseconomie en hoort daarom wel bij ED thuis.  
Schriftelijke beantwoording: de eisen die gesteld worden aan beveiliging/veiligheid van evenementen zijn de afgelopen jaren enorm gegroeid, 
helaas daar allerlei zaken die zich voortgedaan hebben rondom evenementen en risico’s vanuit (mondiale) ontwikkelingen. Dit maakt het steeds 
moeilijker voor organisatoren om zaken nog geregeld te krijgen. Wat dit betekent voor de Evenementenstad Valkenburg en welke rol wij daarin 
kunnen en willen spelen is een onderwerp dat prima past in het aanstaande traject van het nieuwe evenementenbeleid. 
 
Actielijst ED 23: Themasessie diversificatie 
Op de actielijst staat dat er begin van dit jaar een themasessie wordt georganiseerd met een gastspreker over het onderwerp diversificatie van 
economische activiteiten. Is hier al een spreker voor gevonden en een datum bekend? 
Schriftelijke beantwoording: wij verwachten op korte termijn met een voorstel te komen. 
 

VVD Buiten Beter App 
Op 3 november 2014 heeft Bianca Rooding namens de VVD een motie ingediend om de Buiten Beter App in te voeren. Een simpele app waarbij 
burgers meldingen in het fysieke domein gemakkelijk konden doorgeven aan de gemeente. Deze motie werd raadsbreed aangenomen. 
Een aantal jaren later is er door de toenmalig wethouder voor gekozen om over te stappen naar de Mijn Gemeente-app. Een andere app maar 
met hetzelfde doel. Nu lazen wij in de Mazjerang van deze maand een oproep om te melden via de Buiten Beter app. 
• Is de gemeente Valkenburg aan de Geul weer terug naar de (VVD) - Buiten Beter app?  
• Of is dit een omissie in de Mazjerang en wordt toch de Mijn Gemeente App bedoeld? 
Schriftelijke beantwoording: de in uw vragen aangehaalde applicaties worden beide ondersteund. 
 

CDA 
 

Auw Wieverbal 
In de Limburger van dinsdag 16 januari lezen wij dat de organisatie van het Auwwieverbal bijna rond is, maar dat het wachten is op de uitkomst 
van het gesprek met de hulpdiensten. Het CDA vindt het fantastisch dat een ondernemer zijn nek heeft uitgestoken en dit voor Valkenburg zo 
belangrijke carnavalsevenement behouden blijft. Hulde dus voor deze ondernemer. Gezien het voorbehoud m.b.t. de hulpdiensten vragen wij 
aan de verantwoordelijk wethouder of hij de stand van zaken wil toelichten. 
Deze vraag is behandeld in commissie AZM 22 januari 2024. 
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Tv-uitzending grote optocht in Valkenburg 
Het CDA heeft vernomen dat TV Valkenburg/Heuvelland Vandaag de carnavalsoptocht niet meer zal uitzenden, tenzij hiervoor wordt betaald.  
Is de wethouder hiervan op de hoogte? 
Het niet meer uitzenden is een klap in het gezicht van velen, m.n. ouderen, die om welke reden dan ook fysiek niet in staat zijn om tijdens de 
optocht langs de kant te staan.  
Is de wethouder bereid om dit probleem met Heuvelland te bespreken en naar een oplossing te zoeken om een stukje Valkenburgse cultuur op 
de TV te behouden. Graag een reactie van de wethouder. 
Deze vraag is behandeld in commissie AZM 22 januari 2024. 
 

 


